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Mango kende enkele moeizame jaren, maar sinds 2018 is de weg omhoog gevonden. En de Spaanse
kledingketen kwam ook goed uit de coronacrisis. In Nederland ziet Mango nog veel groeimogelijkheden, vertelt
expansiedirecteur Daniel López aan RetailTrends.
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